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Besprekingsverslag Vervoerregioraad 31/05/2023 

  
Auteur : Hannelore Deblaere / Liesbet Bockstaele  Overleg via teams  
  
 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag 22/03/2023 
 OV-plan 

o Deelfietsen 
o Fasering stavaza 
o Communicatieplan fase 1 
o Operationalisering VOM 
o Tarifering 

 RMP proces 
o Stand van zaken 
o Proces 
o Participatie 

 Varia 
 
Via de sharepoint zijn volgende documenten te raadplegen: 

 Presentatie VVRR 

 Verslag VVRR 22/03/2023 

 Verslag slotevent 26/04/2023 

1 Goedkeuring verslag vorige vervoerregioraad  

Opmerkingen bij het verslag 
 
 
>>  Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2 OV-plan 

 
Toelichting deelmobiliteit door Hannelore Deblaere (zie presentatie) 
 

- Hannelore geeft toelichting bij de stand van zaken, hierbij aangevuld door Nina Sarens 
(Veneco) 

- de AWG heeft zich in mei gebogen over een aantal vragen m.b.t. de opmaak van het bestek 
- De provincie heeft laten weten dat zij niet zullen optreden als mogelijke aanbestedende 

partner. 
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- Veneco kan de aanbesteding ook doen voor niet-Veneco-gemeenten in de vervoerregio. 
- Aanvulling op basis van slide 66 : Er is nu ook voorzien dat er een overheadkost zal betaald 

worden aan de contracterende partner van 3% (van het vast bedrag dat vervoerregio 
vooropstelt voor de deelsystemen).  Dit extra bedrag komt niet van het budget van VOM.  

 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 
Michel De Sutter (Eeklo) :  Wanneer zullen de deelfietsen er zijn ? 
Filip Watteeuw (Gent) : Het is belangrijk dat de deelfietsen er staan samen met de rest van het 
Vervoer op Maat.  Het is problematisch als dit te ver uit mekaar ligt.   Is die timing realistisch ?  

- Hannelore Deblaere en Nina Saerens (Veneco): Begin januari zal waarschijnlijk niet gehaald 
worden om de deelfietsen effectief te plaatsen op terrein, maar kort daarna zal wel haalbaar 
zijn. 
Het probleem is dat er moet gewacht worden op de samenwerkingsovereenkomst (SO).  
Deze is pas begin juni ter beschikking. Op de vervoerregioraad wordt dan de contracterende 
partner aangeduid op basis van deze tekst.  Pas daarna kan de SO effectief ondertekend 
worden.  Daarna moet de offerte in de markt gezet worden.  Gelet op de zomervakantie zal 
waarschijnlijk pas in november gegund kunnen worden.   

- Caroline Maes : Stad Gent wil de lancering van de deelfietsen zo dicht mogelijk bij de start 
van het VOM in januari.  Betekent dit dat er een ‘no go’ is voor de uitrol van fase 2 indien de 
deelfietsen er niet zijn begin januari ?  

- Filip Watteeuw : Dit is geen ‘no go’ voor mij.  Voor Stad Gent zijn de deelfietsen minder 
belangrijk dan voor de andere steden en gemeenten.  De stad beschikt al over 800 
deelfietsen.  Het is een bezorgdheid voor de hele regio. 

Peter Van Bambost (Wachtebeke) : is er al een oplossing voor de deelfietsen in het Provinciaal 
domein Puyenbroeck ? 

- Hannelore Deblaere : Er moet een overleg gepland worden met de provincie, dit krijgen we 
niet gepland.  We nemen dit verder op. 

 

Toelichting fasering door Caroline Maes (De Lijn) 

- Voorstel om lijn 68 uit te lengen tot VISO : voorstel om dit toe te voegen aan fase 1 
- Ook wordt toegelicht welke verschuivingen er nog zijn in de fasering omwille van 

operationele opportuniteiten over de vervoerregio-grenzen heen. 
 

 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Christophe De Boever (Gavere) : is de voorziene lijn in Gavere nu ook opgenomen in fase 2 ? 
o Caroline Maes: ja 

- Ivan Schaubroeck (Nazareth) : Is nu al helemaal duidelijk of lijn 71 via Landuit zal rijden ?  
o Caroline Maes: Bij de start zal L71 via Landuit rijden want de haltes langs de N60 

(Den Beer en Begoniastraat) zijn nog niet gerealiseerd.   
 
 
>> De vervoerregioraad geeft de goedkeuring om de uitlenging van L68 toe te voegen aan fase 1. 
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Toelichting communicatieplan door Liesbet Bockstaele 

 
- Deze informatie werd al verspreid maar wordt nog eens toegelicht. 

 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Sofie Aelterman (Gent) : De informatie die aan de halte wordt voorzien is te eenvoudig, 
eerder minimaal.  De inhoud van de pancarte is te algemeen en te beperkt.  Dit gaat er 
teveel van uit dat iedereen digitaal vaardig is.  Kan bij afgeschafte haltes ook verwezen 
worden naar de dichtstbijzijnde halte.  Dit is toch cruciaal. 

o Liesbet : De algemene boodschap is dat er keuze is tussen verschillende 
communicatiemiddelen : er wordt verwezen naar digitale kanalen, maar ook naar 
het 0800-nummer. 
Er zijn 37.000 haltes in Vlaanderen : het is qua voorbereiding en uitvoering niet 
haalbaar om zo’n gepersonaliseerde informatie te verspreiden.   

- Michel De Sutter (Eeklo) : Ik wil benadrukken dat het belangrijk is dat het opzoeken van 
informatie zo laagdrempelig mogelijk moet zijn.  Net omdat degene die afhankelijk zijn van 
het openbaar vervoer als enige vervoersmiddel, ook digitaal niet altijd even mee zijn.  Er 
zullen geen 37.000 haltes verdwijnen, dus steun voor de vraag naar extra informatie bij 
afgeschafte haltes.   

o Caroline : We hebben zeker begrip voor de vraag, ze is legitiem.  De 
communicatiedienst is hierop gewezen en we zullen hen hier zeker nog op wijzen.   

- Bart Vanthuyne (Deinze) : Kan dit niet samen met de communicatiediensten van de steden 
en gemeenten opgenomen worden ? 

o Caroline : er is het alternatief van het 0800-nummer en er is die digitale toolbox 
voor de gemeenten. 

- Luc Van Waesberghe (Zelzate) : Zullen de gemeentefolders ter beschikking zijn op het 
gemeentehuis ? Zeker voor mensen die niet digitaal zijn. 

o Caroline : ja 
- Filip Watteeuw (Gent) : De taak kan niet zomaar doorgeschoven worden naar steden en 

gemeente.  De Lijn moet communiceren. 
Kan er een signaal komen vanuit de vervoerregio Gent naar de minister ? Immers net de 
kwetsbare reizigers beschikken niet over de digitale communicatiemogelijkheden maar zijn 
wel de grootste klanten van het OV.  De Lijn heeft meer middelen nodig, ook voor 
communicatie om dit terdege te kunnen doen. 

o Bart Vanthuyne : voorstel om een brief te sturen naar de minister vanuit de 
vervoerregio om meer middelen te voorzien voor de communicatie 

o Hannelore : Moet deze brief nog voorgelegd worden aan de vervoerregioraad 
vooraleer te versturen of kan die voorbereid en bezorgd worden in overleg met de 
politiek voorzitter ? 

o Michel De Sutter : bevestigt deze vraag en dit standpunt 
o Caroline : ondertussen nemen we dit mee naar de directie van De Lijn  

 
 
>> De vervoerregioraad geeft opdracht aan de voorzitters om aan de minister meer middelen te 
vragen voor de communicatie die nodig is om de wijzigingen in het netwerk, de zeer functionele 
reizigersinformatie, aan de burger uit te leggen, in het bijzonder de informatie aan de haltes zelf. 
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Toelichting Operationalisering Vervoer op Maat door Caroline (zie presentatie) 
 

- Caroline  licht een aantal optimalisatievoorstellen toe voor Vervoer op Maat 
 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 

- Luc Van Waesberghe (Zelzate) : de info over de kanaaldorpenlijn werd hier zeer vlug 
overlopen, komt dit nog aan bod op bilateraal overleg met de gemeente (31/5 nm) ? 

o Caroline : ja zeker, dan gaan we dit meer in detail toelichten 
 
 
Toelichting Budget Vervoer op Maat door Caroline (zie presentatie) 
 

- Caroline  licht toe over welk budget de vervoerregio zal beschikken voor VOM in 2024 en 
hoe dit is samengesteld. 

 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 

- Sophie Delannoy (NSP) : de budgetten worden voorgesteld, tegelijk worden ook 
optimalisaties voorgesteld.  Wat met bijsturingen aan het VOM op basis van veranderingen 
op het terrein de eerstkomende jaren, zal daar kunnen op ingespeeld worden, zijn 
bijsturingen mogelijk binnen het budget ? 

o Caroline : Na evaluatie moet het zeker mogelijk zijn om dit op te nemen met de 
vervoerregioraad en bij te sturen.  Het is de vervoerregioraad die beslist over de 
inzet van de middelen voor VOM. 

- Ivan Schaubroeck (Nazareth) : kan er nog geschoven worden met de budgetten tussen 
deelsystemen en flex/ov-taxi ? 

o Hannelore : Dit kan nog in deze fase.  Eénmaal het rijdt, zal dit moeilijker zijn.  Het 
is een zeer complexe keuze die eind juni moet gemaakt worden.  

o Bart Vanthuyne (Deinze) : Sowieso is evaluatie nodig na enige periode dat alles in 
voege is.  Verschuivingen en aanpassingen van budgetten moeten mogelijk zijn. 

- Ivan Schaubroeck (Nazareth) : Is de prijs voor de OV-taxi gelijk als de rest van het flex-
vervoer ? 

o Caroline : antwoord volgt in volgend deel van de presentatie 
- Filip Watteeuw (Gent) : Zal alles op tijd klaar zijn ? De timing is heel strikt/strak en lijkt 

onhaalbaar.  Als er nog voertuigen moeten worden aangekocht en eventueel nog andere 
bestekken op de markt gezet moeten worden. Is er een terugvalpositie voor ’t geval de 
timing niet gehaald wordt ?  Zeker omdat de uitrol van VOM op 6/1/2024 toch een 
voorwaarde is voor de stad Gent voor de uitrol van fase 2. 

o Caroline : Bij De Lijn intern wordt verzekerd dat deze timing haalbaar is.  De 
terugvalpositie is dat de bestaande voertuigen van de belbus worden ingezet. 

 
Toelichting Tarifering Vervoer op Maat door Caroline (zie presentatie) 
 
 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 

- Ivan Schaubroeck (Nazareth): wat betekent tariefintegratie nu eigenlijk ? 
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o Caroline : Het gaat erom dat je een ticket betaalt op een reguliere lijn (KN/AN) of 
op VOM en dat je gewoon kan overstappen naar de andere laag met hetzelfde 
ticket. 

o Hannelore : tariefintegratie gaat over hetzelfde betalen voor verschillende 
systemen binnen het OV.  Ticketintegratie is dat je dit ook met eenzelfde ticket kan. 

o Ivan Schaubroeck (Nazareth): Zit de OV-taxi hierbij? 
o Caroline : zit bij VOM – flex 
o Ivan Schaubroeck (Nazareth):: kan dit verduidelijkt worden in ppt dat OV-taxi 

hetzelfde is als VOM-flex (op alle plekken waar dit relevant is)  
 
Hannelore en Caroline vragen om alle onduidelijkheden en vragen bij deze toelichting zeker voor de 
vervoerregioraad van 28 juni mee te geven.  Op die manier kunnen we snel schakelen en zijn er geen 
verrassingen op de vervoerregioraad van 28 juni. 
 
 

3 RMP  

Toelichting door Hannelore Deblaere (zie presentatie ) 

 
- Hannelore licht stappen toe sinds de vorige vervoerregioraad, de timing voor 

adviesinstanties en openbaar onderzoek, de timing na het openbaar onderzoek en de 
participatie. 

- Er werd een verslag van het slotevent rondgestuurd : kan de vervoerregioraad dit 
goedkeuren zodat dit op de website kan gezet worden ?  

 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 

- Michiel Apers (VVSG) : ook de VVSG kan de info voor het webinar verspreiden 
o Hannelore : we bekijken dit nog vandaag of dit zinvol is 

- Robbe De Wilde (Wetteren) : wordt het webinar opgenomen ? 
o Hannelore : normaalgezien was dit inderdaad de bedoeling 

 
>> De vervoerregio gaat akkoord met het verslag van het slotevent en dit kan op de website gezet 
worden. 
 
 

4 Varia 

Toelichting door Hannelore (zie presentatie) 
 

- Parallel aan de brief vanuit de vervoerregioraad aan de minister (zie vervoerregioraad 
december 2022) werd ook een schrijven gericht aan de minister vanuit het 
burgemeestersoverleg Meetjesland.  Als gevolg daarvan kan een delegatie in gesprek gaan 
met de minister. 
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- Tim Scheirs (Veneco) : Er werden 3 burgemeesters aangeduid op het burgemeestersoverleg: 
Brent Meuleman, Rudy Cronenburg, Kim Martens. 

 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 

- Ivan Schaubroeck (Nazareth): werd het verslag van het burgemeestersoverleg verspreid ? 
o Tim Scheirs (Veneco) : enkel via burgemeestersoverleg 

 
De opname is ter beschikking via : https://vlaamseoverheid-
my.sharepoint.com/:v:/g/personal/hannelore_deblaere_mow_vlaanderen_be/EcKhiuqlFVpGijEPw6Xs
X8EBs5smP_Rq7GXgwIYaxZaUYw 
 
 
Verslag opgemaakt door 
Hannelore Deblaere/Liesbet Bockstaele 
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Bijlage: aanwezigheidslijst 
 
Assenede Hilde Baetslé  A  

Aalter Patrick Hoste A  

De Pinte Benedikte Demunck A  

Deinze Bart Van Thuyne  A  

Deinze Laura Moreels A  

Destelbergen Michaël Vercruyssen V  

Eeklo Michel De Sutter A  

Evergem Lucas Van der Meersch V  

Gavere Christophe De Boever A  

Gent Filip Watteeuw A  

Gent Sofie Aelterman A  

Gent Merijn Gouweloose A  

Kaprijke Hendrik Van de Veere A  

Laarne Jasmien Jaques V  

Lievegem Chris De Wispelaere A  

Lochristi Yves Deswaene V  

Maldegem Danny Vannevel A  

Melle Dirk Gistelinck A  

Merelbeke Luc Van Huffel V  
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Nazareth Ivan Schaubroek  A  

Nazareth Danny Claeys V  

Sint-Martens-Latem Rigo Van de Voorde A  

Sint-Laureins Franki Van de Moere A  

Wachtebeke Peter Van Bambost A  

Wachtebeke Rudy Van Cronenburg V  

Wetteren Robbe De Wilde A  

Zelzate Luc Van Waesberghe A  

Zulte Simon Lagrange A  

AWV Lucie Pertry A  

De Lijn Caroline Maes A  

De Lijn  Liesbet Bockstaele A  

De 
Werkvennootschap 

Frank Vandenbulcke V  

Dep OMG Ignaas Claeys A  

MOW Hannelore Deblaere A  

MOW Katia Rottiers V  

NMBS Koen Christiaen A  

North Sea Port Sofie Delannoy A  

North Sea Port Peter Van Parys V  

Provincie Oost-
Vlaanderen 

Mark Cromheecke A  
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Provincie Oost-
Vlaanderen 

Riet Gillis V  

Veneco Tim Scheirs A  

Veneco Nina Sarens A  

VVSG Guido Vaganée V  

VVSG Michiel Apers A  

MDK Thomas Gerets V  

 
 
 


